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Erhvervsudvalget 
 

Til: Erhvervsministeren 

Dato: 11. november 2020 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

ERU alm. del 

Spørgsmål 116 

Ministeren oplyser i sit svar af 12. maj 2020 på ERU – alm. del – spm 175 

(folketingsåret 2019-20), at hverken Erhvervsministeriet eller Finanstilsynet 

har grund til at tro, at bankerne generelt ikke lever op til lovens intentioner, og 

at der derfor ikke er foretaget en undersøgelse af, om der måtte være 

tilfælde, hvor en bank f.eks. har anmodet en forening om flere oplysninger i 

forbindelse med kundekendskabsproceduren m.v. end hvad der er 

nødvendigt. Vil ministeren uddybe, på hvilket grundlag Erhvervsministeriets 

og Finanstilsynets antagelser bygger, og skal ministerens svar forstås 

således, at der ikke vil blive fulgt op på om intentionerne i L 41 (folketingsåret 

2016-17) manifesterer sig i praksis i relation til foreningerne, som det ellers 

blev tilkendegivet under lovbehandlingen, jf. L 41 – svar på spm 8? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V) og ikke 

medlem af udvalget MFU Eva Kjer Hansen (V). 

 

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Preben.Henriksen@ft.dk, Eva 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk, 

Eva.Kjer.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

Anni Matthiesen 
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